

Bestyrelsesmøde d. 2025.01.14

Referat

Tid & sted

Fysisk i spejderhytten - Tirsdag d. 14. Januar 2024 kl.16.15 – ca. 18.00

Deltagere

Flemming 'Fleus' Berg
Elisabeth Andersen
Mette Klinge
Rasmus Østergaard
Ulla Christensen
Malte Møllergaard

Afbud

- Pænt goddag

- Valg af referent:

Elisabeth

- Orientering og dagsordenspunkter fra formanden, ledere mm.

a) Klargøring til grupperådsmøde

- Gennemgang af Regnskab for 2024.
 - Ramus og Fleus er godt i gang med dette og er ¾ igennem det.
 - De har været igennem det store ting
- Gennemgang af budget 2025. - passer dette stadig – er tilrettet
- Gennemgang af budget 2026 - lavet i særskilt dok.
- Gennemgang af dagsorden for grupperådsmøde lørdag d. 1-3-2025. kl. 10-12. – se næste punkt.
- Grupperådsmødet:

Finder sted i:

 - Spejderhuset

Hvad er planlagt til dette:

 - Spejderne og søskende inviteres til fastelavnsfest.
 - Carsten køber 2 tønder
 - Elisabeth køber indhold til de 2 tønder + saft.
 - Helle G. Brandt + Hanne Staun (i det omfang hun kan holde til) kommer og hjælper med Kaffe og fastelavnsfest.
 - Bestyrelsen mødes kl. 9.00. og stiller op.
 - Vi forsøger og få sponsoreret fastelavnsboller eller alm. boller til alle mand.

- 1) Valg af dirigent (Mette K. spørger Mette S. og ellers tager Mette K. den selv.) og referent (Elisabeth).

- 2) Beretning fra bestyrelsen og ledergruppen. Bliver en del af power pointet vi viser på dagen med dagsorden osv., med en side pr gren + gruppeleder + bestyrelsen med 2-3 fokuslinjer + billeder.
- 3) Fremlæggelse af årsregnskab og status for det foregående år til godkendelse
 - Rasmus og Fleus fortæller i fællesskab om dette.
- 4) Behandling af indkomne forslag. – bliver sendt til formanden@dds-saeby.dk
- 5) Væsentlige beslutninger om gruppens fremtid, herunder:
 - a) Gruppens økonomiske fremtid: Rasmus og fleus fortæller i fællesskab om dette. Husk snak om at økonomien er vendt og vi er færdige med at betale af på mange af de forbedringer der er lavet på spejderhuset.
 - b) Vedtagelse af budget for indeværende år - her under fastsættelse af kontingent. Vi fortsætter med 404kr. men vi skal gøre forældre opmærksomme på at korpskontingentet er steget med 10 kr, så vi varsler en stigning i 2026 hvor prisen nok bliver 414kr.
 - c) Forelæggelse af planer for indeværende år - orientering om lejre.
 - Fleus og Elisabeth fortæller i fællesskab om dette.
- 6) Fastsættelse af antal af bestyrelsesmedlemmer. 6 ialt. (3 forældre og 3 spejdere.)
 - Vi forsætter med dette antal, men er der nogle der meget gerne vil være en del af bestyrelsen er de velkommen.

Valg til bestyrelse af:

- a) Formand på valg: Mette afgår som formand – Ulla vil gerne overtage denne post for 1 år og så er der nyt valg i 2026, for at formand og kasser ikke er på valg samtidig.
 - b) Kasser er på valg: Rasmus genopstiller
 - c) Forældre – på valg: Da Ulla overtager formandsposten, skal der vælges en ny forældre. Forslag til nyt bestyrelsesmedlem - Evt tropsforældre Ulrich (Adams far) eller Christian (Lucas far), eller Mikko forældre Mathilde (Laust mor).
 - d) Valg af 1 unge: Malte Møllergaard
 - e) Valg af 2 suppleanter: 1 leder og 1 forældre
- 8) Valg af gruppens 2 medlemmer af korpsrådet. Mindst en ung. Malte overvejer om han vil stille op igen, Fleus vil gerne stille op.
 - 9) Valg af gruppens 5 medlemmer af Divisionsrådet: Elisabeth og Rasmus deltager (måske Fleus). Der ud over skal der findes 2-3 mere.
 - 10) Valg af revisor og revisorsuppleant. Rasmus spørger Bent om han vil stille op igen.
 - 11) Eventuelt:
 - Arbejdsdage - kan datoer godkendes.

De er kigget igennem og tilrettet tidligere - bliver sendt ud sammen med grupperådsmødet.

 - **Nyt fra udvalg**
 - Julefrokostudvalget, er der sat en dato for afholdelse af dette? Denne dato besluttet på næst kommende ledermøde.

- **Nyt fra kasserer**
Vores økonomi ser okay ud.
- **Næste bestyrelsesmøde?**
Mandag d. 3 februar kl. 16.00 til gennemgang af regnskabet.
- **Evt.**

Med spejderhilsener
Bestyrelsen
Afbud til: Mette Klinge
bestyrelsen@dds-saebby.dk